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考试预约流程 

 

德克萨斯州许可和监管部 (TDLR) 已与 PSI 服务有限责任公司 (PSI) 签订合同，由 PSI 举行考试。 

经 TDLR 批准参加考试后，您将收到一封确认电子邮件，其中包含预约考试的说明。（如果您之前没有提供电子邮件地址，您将通过美国

邮政收到一张包含此信息的明信片）。在您的资格期限内，您可以无限制地参加考试。 

 

通过网站线上预约 
 

如要采用最快捷、最方便的方法预约考试，请访问 PSI 的注册网站进行线上预约：（https://test-takers.psiexams.com/tdlnrp） 

1. 点击“Sign In/Create Account”（登录/创建账户）。 

 
 

 

2. 依照提示创建 PSI 账户。 

 

名字和姓氏必须与
您由政府签发且当
前有效的身份证件
完全匹配。 

 
 
 

 
 
 

https://test-takers.psiexams.com/tdlnrp
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3. 输入“City or Postal Code”（城市代码或邮编），接着点击“SEARCH”（查找）。 然后选择参加考试的期望日期和时间。 

 
 

4. 完成付款。 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

5. 付款后，您将收到一条消息，确认您的考试中心，以及您预约的日期和时间。 

 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 

 

电话报考 
 

如要通过电话报考，您需要持有一张有效的信用卡（Visa、MasterCard、American Express 或 Discover）。 致电 (833) 333-4741 联系 

PSI 报名处，办公时间：周一至周五，上午 6:30 至晚上 9:00；周六至周日，上午 8:00 至下午 4:30（中部时间）。PSI 报名处负责收取考

试费及安排考试时间 

 

取消或重新预约考试 
 

如果我们在预定的考试日期前 2 天收到您的取消通知，您可以免费取消并重新预约考试，我们不会扣除您的考试费用。 比如，如果您预

约的考试时间在周一，则您需要在周六之前触发取消通知。请使用  PSI 网站或致电  (833) 333-4741 联系  PSI。 

 

备注： 我们不接受语音邮件或电子邮件形式的取消通知。 请访问 PSI 网站或致电 PSI 直接与客户服务代表对话。 
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错过预约或延迟取消 

 
如果发生以下情况，则您的报考无效，您不能如期参加考试，且您的考试费会被没收： 

▪ 未在预定的考试日期前 2 天取消预约。 

▪ 未参加预约的考试。 

▪ 在考试开始后到达。 

▪ 参加考试时未出示适当的身份证明。 

 

考试便利措施 

 
根据 1990 年《美国残疾人法案》(ADA)，所有 PSI 考试中心均配备了无障碍通道，并将提供其他便利设施以满足考生需求。 残障考生或

其他参加考试有困难的考生，请点击此处申请其他安排，或填写本考生信息公告末尾的表格。 该申请表还包括外州考试申请 

 

外语 
  

考试目前以英语和西班牙语进行。如要参加其他语言的考试，您必须在预约考试时注明语言偏好。 

 

对于上述语言以外的语言，您可以联系 PSI 并支付相应语言的额外费用，要求将考试内容翻译成您选择的语言。PSI 会在收到翻译报价后

告知您所需费用。请填写本考生信息公告末尾的表格。PSI 和 TDLR 将持续关注考生普遍要求的翻译语言，以确定向其提供其他语言考试

内容的可行性。  

 

考生还可以携带一本装订好的逐字翻译词典， 但词典不能含有图片或定义。 考生不得借助词典携带任何额外纸张（散装或随附）。考生

不得在考试前或考试期间在词典中利用高亮、下划线、索引或标记等标出相关内容。如发现考生在考试过程中出现在词典中进行书写、高

亮标记、下划线标记和/或索引标记等行为，均将没收考生词典、终止考试并向德克萨斯州许可和监管部报告该事件。   

 

考场因紧急情况而关闭 
 

如遇恶劣天气或其他紧急情况迫使在预定的考试日期关闭考场，您的考试将会重新预定。 在这种情况下，PSI 工作人员会试图联系您。 

您也可以致电 (833) 333-4741 以了解考试安排情况。 我们将尽力将您的考试重新预定在对您而言尽可能方便的时间。 

 

在考场报到 

 

在考试当天，您应该在预约时间前 30 分钟到达考场， 这样可以预留出时间进行签到和身份验证。进入考试区域后，考生之间不得交谈，

或进行任何其他形式的交流。 

 

如果迟到，您将无法进入考场，并且将损失考试报名费。 

 

在考场需要进行的身份识别 
 

您必须提供 1 种身份证明 (ID)。  身份证明必须是政府签发的有效身份证明，例如驾驶执照*、州身份证或护照，上面必须印有您的姓

名、照片、签名、出生日期和到期日期。您所提供的身份证明必须与确认考试资格时 TDLR 提供给 PSI 的所有信息一致。如果您的身份证

件不包含所需信息，您可能需要提供其他形式的有效身份证明，以确认您的身份。您签到后，我们会将您的身份证明文件数字副本与您的

个人数据一起储存。 

*我们通常不接受将过期的驾驶执照作为身份证明，除非驾驶执照上附有由德克萨斯州公共安全部签发的有效临时许可证。同样，过期的 

DPS 驾驶执照也必须附有临时许可证。 

 

如果您无法提供所需的身份证明，您必须在预约时间前至少 3 周致电 (833) 333-4741，以便准备符合此安全要求的身份证明方式。 在未
通知 PSI 的情况下，如果您未能在考试时提供必需的身份证明，将被视为错过预约，您将无法参加考试，您的考试费也将被没收。 

 

安全程序 
 

以下安全程序将在考试期间适用： 

▪ 考试现场仅允许携带静音型、电池供电、无纸带打印功能且未配备字母表键盘的非可编程计算器。 

▪ 考生仅能携带批准的物品进入考场。 

https://psi-cdexp.zendesk.com/hc/en-us/requests/new?ticket_form_id=360000150872
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▪ 考生应在进入考场之前将所有的个人物品存放在考场提供的安全存储处。个人物品包括但不限于以下物品： 

- 各类电子设备，包括手机、记录装置、电子手表、照相机、传呼机、笔记本电脑、平板电脑（例如，iPad）、音乐播放器（例

如，iPod）、智能手表、收音机或电子游戏机。 

- 能用于隐藏记录装置或便签的宽大、宽松服饰或外套。  出于安全原因，在考场中不得穿着以下外衣，包括但不限于：开襟衫、

羊毛衫、披肩、围巾、汗衫、夹克和外套。如果您被要求脱去外衣，您应在里面穿着适当的服装，例如男士或女士衬衫。 

- 非宗教原因或作为宗教服饰而穿戴的帽子或头饰，包括带檐帽、棒球帽或露顶帽。 

- 其他个人物品，包括钱包、笔记本、参考或阅读材料、公文包、背包、皮夹、钢笔、铅笔、其他书写工具、食物、饮料和幸运

符。 

▪ 陪同考生的人员不得在考试中心、建筑物内或建筑物周边等候。这适用于任何性质的到访人员，包括司机、子女、朋友、家人、同事

或老师。 

▪ 考试中心禁止吸烟、饮食。 

▪ 在签到期间，所有考生均会被询问是否携带违禁物品。考生可能也会被要求清空口袋，并将口袋外翻给监考人员查看，以确保口袋已

清空。监考人员可能还会要求考生卷起衣袖和裤脚，确保便签或记录装置没有藏在那里。 

▪ 监考人员还会仔细检查眼镜镜框、领带别针或任何其他可用于藏匿记录装置的穿戴物。监考人员会要求检查考生口袋中的任何此类物

品。 

▪ 如果在签到期间发现违禁物，考生须将其放至所提供的安全存储处或放回他们的交通工具上。PSI 对任何个人物品或违禁物品的安全

概不负责。 

▪ 任何考生在考场中被发现持有违禁物品，其考试结果都将作无效处理，PSI 会将情况通知考试主办方。 

▪ 任何在考试中提供或接受帮助的考生、携带非授权材料的考生或违反安全规定的考生，都将被要求提交所有考试材料并离开考试中

心。 所有这些情况均将汇报给考试主办方。  

▪ 复制或传播考试内容违反考生与 PSI 签订的合同、联邦法律及州法律。任何一项均有可能导致考试成绩被取消，并可能招致法律诉

讼。 

▪ 一旦考生就坐且考试开始，考生仅能在获得监考人员同意后去上卫生间时离开考场。 考生不会获得额外的时间来完成考试。 

 

机考  

 
考试将通过计算机进行。  您将使用鼠标和计算机键盘。 

 

身份识别界面 
 

您将被引导至半私人考试站进行考试。 当您坐在考试站时，系统将提示您确认姓名、身份证号码以及您报名的考试。 

 

教程 
 

在开始考试之前，计算机屏幕上会提供计算机和键盘的介绍性教程。 您至多有 15 分钟学习该教程，但这 15 分钟不算作考试时间。 该教

程之后为问题示例，您可在此练习使用键盘、回答问题并检查您的答案。 

 

考试题目界面 
 

界面上一次只会出现一个问题。 在考试期间，屏幕顶部将显示考试剩余的分钟数，并会在您填写答案时实时更新。 

 

重要信息： 输入答案后，如果考试时间尚未结束，则您稍后可以返回任何题目更改答案。 

 

考试审核 
 

PSI 将与 TDLR 合作，定期评估所举行的考试，以确保考试能够准确衡量考生在所需知识领域的能力。考生可在参加考试时，点击考试题

目界面上的评论按钮，对任何题目进行评论。PSI 考试设计人员会对这些评论进行分析。但 PSI 不会就这些评论回复考生个人，考生的所

有实质性评论均会经过审核。如果 PSI 在评论审核过程中发现任何不一致，则 PSI 和许可和监管部可能会重新评估并相应调整考生成绩。

这是考生唯一可以参与的笔试考试审核。 
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EXAMINATION SITE LOCATIONS 

 
Abilene 
Commerce Plaza 
1290 S. Willis, Suite 109 
Abilene, TX  79605 
The test site is on the corner of South 14th Street and Willis. The site is behind the First Financial Bank. 
 

Amarillo   
4312 Teckla, Suite 500   
Amarillo, TX 79109 
Exit off I-40 to Western and go South one street passed the 7th traffic light to Ridgecrest and turn right.  Stay on Ridgecrest until you come to the 
red brick office complex on the left side corner of Ridgecrest and Teckla.  4312 is the 3rd building facing Teckla.  Ste 500 is the end suite on the 
North side of the building. 
From Canyon, take Bell St exit and go North to traffic light at 45th St and turn right.  Turn left at the 2nd traffic light to Teckla. 
 

Arlington 
Centerpoint IV  
2401 E. Randol Mill Road, Suite 160 
Arlington, TX  76011 
From TX-360 S – Take the TX-180 exit towards Division St. Merge onto N Watson Rd.  Take a slight left towards S. Watson Rd.  Use the middle lane 
to turn left onto E Randol Mill Rd.  The Centerpoint IV building will be on your right. 
 
From I-30 E - Take exit 28 toward Baird farm Road/Ballpark Way/Legends Way.  Merge onto E Copeland Rd.  Take a slight right onto TX-360 
Frontage Rd/N Watson Rd.  Turn Right onto East Randol Mill Rd.  The Centerpoint IV building will be on your right. 
 

Austin 
8101 Cameron Road, Ste. 106 
Austin, TX  78754 
Directions - From I-35 South – Take I-35 S to exit 238A-238B for US290 towards Houston.  Continue onto US290 E.  Take the exit towards Airport/US-
183/Lampasas/Lockhart.  Merge onto US 290 Frontage Rd.  Turn left onto Ed Bluestein Blvd.  Continue onto E Anderson Ln.  Turn right on 
Rutherford Ln.  Go about ½ mile and then turn left into the parking lot of walnut Creek Office Park.  The building is on the corner of Cameron Rd 
and Rutherford Lane. 
 
Austin   
8000 Anderson Square, Ste 301B 
Austin, Texas 78757 
If Northbound on Hwy 183 -take the Peyton Gin/Ohlen Road exit and stay in the left lane so you can turn left onto Anderson Square. Turn right into 
8000 Anderson Square and immediately turn left, then right at the first chance. 301B is the end building on your right. 
 If Southbound on Hwy 183- take the Peyton Gin/Ohlen Road exit and turn right onto Anderson Square. Turn right into 8000 Anderson Square and 
immediately turn left then right at the first chance. 301B is the end building on your right. 
 

Corpus Christi 
2820 S Padre Island Dr, Suite 105 
Corpus Christi, TX  78415 
From So. Padre Island Drive East, exit at Kostoryz.  Loop back under the Kostoryz light, travel west on the access road to the 2820 building.  The 
examination site is located between Kostoryz and Ayers at the 2820 Building on the North site of the SPID access road.    

 
Dallas 
One Empire, 1140 Empire Central Dr, Suite 610 
Dallas, TX  75247 
From I-35E Southbound (Stemmons Fwy), exit Empire Central (#434A), turn right on Empire Central Dr. ONE EMPIRE BLDG is on the left.  
From I-35E Northbound, exit Empire Central and turn Left on Empire Central. ONE EMPIRE is on the Left.  
From Hwy 183 Eastbound (John carpenter Fwy), exit left on Regal row, turn right on Governors row, and turn left on Empire central.  ONE EMPIRE is 
on the right. 
From Hwy 183 Westbound – Exit Mockingbird LN turn right on Empire Central. ONE EMPIRE is on the right.  
 

Dallas/Richardson  
1701 N Collins Blvd, Suite 130 
Richardson, TX 75080 
From US-75 North take exit 26 onto N. Central Expressway toward Collins Blvd./Campbell Rd. turn left onto Campbell Rd. Turn left 
on Collins Blvd. Building is on right. 
 
El Paso 
Innovative Minds – El Paso 
11436 Rojas, Suite B-10 
El Paso, TX 79936   
“From West: Take I-10 East. Take exit 30 toward Lee Trevino Dr. Left on N Lee Trevino Dr and merge to the far right lane. At the Bank of America, 
R on Rojas Dr. Innovative Minds is located on right in the Rojas Business Ctr. From East: Take I-10 West. Take exit 30 toward Lee Trevino Dr. Merge 
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to far right lane and at the One Source Federal Credit Union, Right on Goodyear Dr. At street light, Left on Rojas Dr. Innovative Minds is located on 
the left in the Rojas Business Ctr.” 
 

Fort Worth 
6801 McCart Avenue, Suite B-1 
Fort Worth, TX  76133 
From I-20 take the McCart Ave exit #435.  Go South on McCart Ave passing Altamesa Blvd.  You will turn left at the next light which would be 
Southpark Lane.  To the right you may enter the 1st immediate parking entrance or the 2nd parking entrance on your right at 6801 McCart Ave 
Professional Building.  Our office suite is B1 which is located on the Northside of the building facing Southpark Lane. 
 

Harlingen 
Innovative Minds - Harlingen 
2404 F St., Suite D 
Harlingen, TX  78552 
From McAllen, TX: 
Take I-2/US-83 E. Use the right two-lanes to take the US-77 S/US-83 S exit toward Brownsville. Take the exit toward Farm to Market Rd 1479/F 
St/Rangerville Rd. Merge onto S Frontage Rd. Turn right on S Idaho St. 
From Brownsville, TX: 
Take US-77 N/US-83 N. Merge onto I-69E N/US-77 N/US-83 N. Take the exit toward Farm to Market Rd 1479/F St/Rangerville Rd. Merge onto S 
Frontage Rd. Turn left onto S Rangerville Rd. Turn left onto S Frontage Rd. Turn right on S Idaho St. 
Innovative Minds will be on the left, next to Distinctive Drafting Design, across the street from Collison Center Auto Body.  Additional parking 
available on Idaho Street. 
 

Houston North (Greenbriar Place) 
Greenbriar Place 
650 North Sam Houston Pkwy E, Suite 535 
Houston, TX  77060 
From the Beltway 8 going West, exit Imperial Valley Drive.  U-turn under the belt.  Go East on the Service Road (N Sam Houston Pkwy E).  The site 
is just before the Hardy Toll Road Exit. 
From I-610, take 45-North toward Dallas, exit Beltway 8 – East.  Go East on the Service Road of Beltway 8 (N Sam Houston Pkwy E).  

Houston (East) 
Atrium Building 
11811 I-10 East Freeway, Suite 260 
Houston, TX  77029 
From I-10 EASTBOUND, take the Federal Rd exit #778A. U-turn under the freeway and come back on the feeder road going West. Building is on the 
right side, next to Pappasito’s Cantina. 
From I-10 West, take the Holland Rd exit. Stay on the feeder road, building is on the right side, next to Pappasito’s Cantina. 
 

Houston (Southwest) 
One West Belt 
9555 W. Sam Houston Pkwy South, Suite 250 
Houston, TX 77099 
The street address is on the marquee in front of the building (9555 West Sam Houston Parkway South).  On a smaller sign, sitting down in the grass 
next to the entry on Bissonnet, is the notation, "One West Belt".  The Sam Houston Pkwy is also known as Beltway 8. 

From US 59, heading South:  Take the Bissonnet exit and turn right onto Bissonnet.  Go about one mile - the building is on the right just before you 
reach the West Sam Houston Pkwy.  You can turn right from Bissonnet into the parking lot, or, if you come to the Beltway, turn right onto the 
feeder road and then an immediate right into the parking lot. 

From US 59, heading North:  Take the Bissonnet exit and turn left (under the freeway) onto Bissonnet.  Go about one mile - the building is on the 
right just before you reach the West Sam Houston Pkwy.  You can turn right from Bissonnet into the parking lot, or, if you come to the Beltway, 
turn right onto the feeder road and then an immediate right into the parking lot. 

From the West Sam Houston Pkwy South (also known as Beltway 8), heading South:  Take the Bissonnet exit and turn left (under the freeway) onto 
Bissonnet.  Turn left into the parking lot of the first building on the left. 

From the West Sam Houston Pkwy South (also known as Beltway 8), heading North:  Take the West Bellfort exit and travel about two miles on the 
feeder road to Bissonnet.  Turn right on Bissonnet and then left into the parking lot of the first building on the left, OR do not turn on Bissonnet 
but drive through the intersection and then make an immediate right into the parking lot. 
 

Houston (Northwest) 
9800 Northwest Freeway    
Suite 200    
Houston, TX 77092 

From Hwy 290 EASTBOUND take Exit 13C toward West T C Jester Blvd. Stay Straight to go onto N Loop Fwy W. Make a U-turn onto N Loop Fwy W. 
Stay on the feeder road, Sheraton Hotel is on the right as the road curves right. Turn into the parking lot immediately after the Sheraton Hotel and 
before the office building. Site is on the 2nd floor.  

Driving north on Loop 610 West exit at T.C. Jester and then U-turn under Loop 610. Stay on the feeder road, Sheraton Hotel is on the right as the 
road curves right. Turn into the parking lot immediately after the Sheraton Hotel and before the office building. Site is on the 2nd floor.  

Driving west on Loop 610 North, exit at T.C. Jester and then U-turn under Loop 610. Stay on the feeder road, Sheraton Hotel is on the right as the 
road curves right. Turn into the parking lot immediately after the Sheraton Hotel and before the office building. Site is on the 2nd floor. 
 

Lubbock 
The Center 
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4413 82nd St., Suite 210 
Lubbock, TX  79424 
From S Loop 289, take the Quaker Ave exit and go South.  Turn right on 82nd St.   
 

McAllen   
7112 N. 10th Street Suite 100 
McAllen, TX 78504 
From S Expressway 281/S US-281, turn right onto E Trenton Rd. Turn left onto N 10th St/TX-336. Robin Business Park is on the left.  Turn left to 
enter the park.  7112 will be on your left behind the restaurant.  The test center is located in Suite 100.  Upon arrival, please report directly to the 
test center.  If the door is locked, please wait in your vehicle until 1/2 hour before your exam is to begin. 

 
Midland   
Westwood Village Shopping Center  
4200 West Illinois Avenue, Suite 200    
Midland, TX 79703 
From I-20, take Midkiff Road exit.  Go North on Midkiff Road.   Take a left on Illinois Ave.  Go .8 miles and turn right into Chinese Kitchen’s parking 
lot at 4200 W Illinois.  Suite is at the end of the left Strip. 

From Business 20 (Old Hwy 80) going West, follow Front Street until Wall St Traffic light.  Go 2 blocks and turn right on Midkiff.  Turn left on 
Illinois.  Go .8 miles and turn right into Chinese Kitchen’s parking lot at 4200 W Illinois.  Suite is at the end of the left Strip. 

From North Hwy 349, Look for Loop 250 West (just before overpass).  Turn right at Loop and go 2 miles to Exit Midkiff.  Turn left at traffic light.  
Turn right at Illinois traffic signal.  Turn right onto Chinese Kitchen's parking Lot at 4200 W Illinois. Suite is at the end of the left Strip. 

 
San Antonio 
6655 First Park 10 Blvd., Suite 230 
San Antonio, TX 7821 
From I-10 West – Take exit 565A towards Crossroads Blvd/Balcones Heights and merge onto Frontage Rd.  Turn right onto First Park Ten Blvd and go 
about ½ mile.  The building will be on the right. 
 

San Antonio  
9502 Computer Drive, Ste 105    
San Antonio, TX 78229 
From I-10 West, take exit 561 for Wurzbach and Medical Drive. Stay on the access road passed Medical Drive, then turn left on Wurzbach (going 
under the freeway). Proceed one block on Wurzbach, then turn left on Bluemel. Proceed one block on Bluemel, turn left on Computer Drive, then 
turn right into the parking lot for the Neuromuscular Institute of Texas at 9502 Computer Drive. PSI is in suite 105.  
From I-10 East, take the Wurzbach exit and turn right on Wurzbach (going under the freeway), then follow the directions above. 
 

Tyler 
3800 Paluxy Dr, Suite 310 
Tyler, TX  75703 
From 1-20 turn south on Hwy 69 and go to Loop 323.  Turn right on 323 and follow 323 to the intersection of Paluxy Dr.  Turn right on Paluxy 
Drive.  The Paluxy Square Complex will be immediately on the left.  Go to Building 3 which is in the back. 

 
Waco 
345 Owen Lane, Suite 124 
Waco, TX  76710   
From TX-6, take the Waco Drive exit, loop under the bridge where you will be on Sanger Ave, turn right on Owen Ln.  The examination site is 
behind the Richland Mall and directly across the street from the City of Waco water tower. 
If you are coming in on the South Hwy 6, take the South Loop 340, then take Sanger Ave Exit. 
 
 

成绩报告 

 
考试完成后，您将立即收到成绩报告。 成绩报告流程如下所示： 

▪ 电子版 — 您的分数会立即显示在计算机屏幕上。 考试时间一到，成绩就会自动显示；  

- 如果考试通过，您会立即收到成功通知。 

- 如果考试未通过，您会收到一份分析报告，按考试类型和成绩报告指明您的优劣势。  

- 纸质版 — 考场会为您打印官方成绩报告。 

 

成绩报告复本 
 

您可以在考试后发送电子邮件至 scorereport@psionline.com 索取成绩报告复本。   

 

非计分题目  

考试包含不计分的题目。使用此类题目是促进日后精准设计考试内容的关键一步。这些题目不计分，回答这些题目所需的时间也已添加到

考试时间中。 

mailto:scorereport@psionline.com
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考试内容大纲 

 
 

德克萨斯州按摩治疗师考试  
 

德克萨斯州按摩治疗师考试 

100 个计分项 — 150 分钟 — 正确率 70% 可通过考试 

10 个非计分项 — 15 分钟 

考试费 60 美元 

 

内容大纲 
 

课题领域 

瑞典按摩疗法技术和理论 - 40% 

禁忌事项 

软组织操作实践 

按摩疗法 

咨询（面谈） 

效果和益处 

顾客准备和铺巾 

产品 

解剖学 - 11% 

人体运动学 - 11% 

病理学 - 9% 

健康、卫生和综合预防措施 - 7% 

生理学 - 6% 

水疗 - 4% 

法律法规 - 7% 

执照持有者的责任 

咨询（文件） 

职业道德 - 5% 

 

 
REFERENCE LIST 
 
This examination is CLOSED BOOK. The Reference can be used 
for examination preparation. However, it will not be allowed 
for use in the test site during the examination. 

 
A Massage Therapist's Guide to Pathology, Seventh Edition, 
2019 

Massage Therapy Principles and Practice, 7th Edition, 2022 

Texas Administrative Code, Massage Therapy, Chapter 117, 
https://texreg.sos.state.tx.us/public/readtac$ext.ViewTAC?tac_view=4
&ti=16&pt=4&ch=117&rl=Y 

Trail Guide to the Body, 6th Edition, 2019 

Trail Guide to Movement, 2nd Edition, 2019 

Tappan's Handbook of Massage Therapy, Sixth Edition, 2015 

Theory & Practice of Therapeutic Massage, Sixth Edition, 2016 
 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

https://texreg.sos.state.tx.us/public/readtac$ext.ViewTAC?tac_view=4&ti=16&pt=4&ch=117&rl=Y
https://texreg.sos.state.tx.us/public/readtac$ext.ViewTAC?tac_view=4&ti=16&pt=4&ch=117&rl=Y

